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متن پرسش

سلام ،خدا قوت به همه ی عزیزانی که زحمت میکشند به خصوص اساتید محترم ابتدا خدمتتان به

خاطر تالیف کتاب" آشتی با خدا" که خیلی به من در پیدا کردن مسیر زندگی کمک کرد خسته نباشید

میگم ولی یه سوالی تو ذهن من بی جواب مونده که امیدوارم به پاسخش برسم واون اینکه :چرا خدا

مارو ناقص خلق کرد که بعد بخواهیم به کمال(خدا) برسیم؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: عنایت داشته باشید «ناقصبودن بد نیست، ناقصماندن بد است» زیرا اگر

ما استعدادهای خود را با اراده و اعمال خود به فعلیت برسانیم برای ما سرمایه بهحساب میآید و در

واقع خودِ حقیقی خود را در آن سرمایه مینگریم و با آن زندگی میکنیم. ولی آنچه به ما بدهند که ما

نیستیم، مثل زنبودن و مردبودن است که بدن ما است و نه خود ما. خودِ ما فقط آن معارف و اردهها

و اعمالی است که خودمان کسب کردهایم و به همین جهت قرآن فرمود: «کُلُّ نَفْسٍ بِما کَسَبَتْ رَهینَةٌ»

هرکس در رهن آن چیزی است که خود کسب کرده. موفق باشید


